
کارشناس فوتبال گفت: از اینکه چه مسائلی 
باعث شد مربیان 2 تیم در رسانه ها به جدل 
بپردازند بی اطلاع هستم، اما قطعا کسی این 

جدل ها را تایید نمی کند.
 جام حذفی 

مجید جلالی در مورد پایان جام حذفی 
با قهرمانی نساجی اظهارداشت: جام حذفی 
به گونه ای است که سرنوشت کار در لحظه های 
بازی ها تعیین می شود. این تورنمنت قواعد 
خاص خودش را دارد و شما حق اشتباه ندارید. 
هر دو تیم در این جام شایستگی بالایی داشتند. 
آنها در مسیر رسیدن به فینال تیم های بزرگی 
را حذف کردند. هر 2 تیم عملکرد خوبی 
داشتند. نساجی زمینه پشتوانه هوادارانش را 
داشت. کارشناس فوتبال کشور تصریح کرد: 
ضمن اینکه در راس این باشگاه رضا حدادیان 
)مالک( حضور دارد که مدیری باهوش و 
تواناست. او می داند در هرلحظه چکاری باید 
انجام بدهد و پشتیبانی اش از تیم خیلی خوب 

بود. تیم نساجی از نظر فنی هم خیلی خوب 
شده و کادرفنی این تیم عملکرد خیلی خوبی 

داشته است. 
 بازی هجومی »آلومینیوم«

جلالی در مورد اینکه با توجه به بازی 
هجومی آلومینیوم کمتر کسی تصور قهرمانی 
نساجی را داشت اما این تیم مانند بازی های 
قبلی با جنگندگی خاص خودش به هدفی که 
داشت رسید، عنوان کرد: همان طور که اشاره 
کردم، قواعد جام حذفی همین است. اگر از 
لحظه ها استفاده نکنید، این کار را حریفتان 
انجام می  هد. نساجی روحیه قوی، جنگندگی 

و باثباتی خودش را از هوادارانش می گیرد. 
من در شهرستان  های مختلفی کار 

کردم. هواداران نساجی در زمینه های 
مختلف این تیم صبرو هستند و 
منطق دارند. آنها در این زمینه 
و  تیم  راروی  خودشان  تاثیر 
بازیکنان آن گذاشته اند و این 

روحیه نشأت گرفته از روحیه مردم مازندران 
است. 

 انتقاد به نساجی؟!
وی در مورد انتقاداتی که به سبک بازی 
نساجی تا رسیدن به فینال و قهرمانی مطرح 
می شود، اضافه کرد: همیشه عده ای هستند که 
در کنار موفقیت دیگران اما و اگر قرار می دهند. 
این رویه همیشه وجود 
دارد. کاری که نساجی 
انجام می دهد محکوم 
نیست و خیلی از تیم ها 
با این سبک بازی 

می کنند. 

 تقابل »رحمتی« و »الهامی«
وی در خصوص تقابل مهدی رحمتی و 
ساکت الهامی که پس از قهرمانی با تراکتور 
مقابل استقلال تجربه بیشتری هم به دست 
آورده بود، اظهارداشت: کار مربیگری را تا همه 
به نوعی بلدند. مانند طراحی تمرین و... اما از 
یکجایی به بعد، که کار به گلوگاه ها می رسد و 
شرایط سخت می شود، تجربه به موفقیت کمک 
می کند و این کفه ای بود که به نفع نساجی 

سنگینی می کرد. 
 دعوای رسانه ای 

کارشناس فوتبال در خصوص جنگ و جدل 
لفظی بین مربیان 2 تیم در فضای رسانه ای 
و مجازی به دلیل اتفاقاتی که پیش از شروع 
مسابقه رخ داد، عنوان کرد: واقعا از اینکه چه 
مسائلی باعث شد تا این اتفاقات رخ بدهد و 
این ادبیات بیان شود بی اطلاع هستم اما قطعا 
کسی این جدل ها را تایید نمی کند. فقط این 
را می دانم که؛ درست است گلی زده شد، 
نتیجه ای به دست آمد، تیمی به قهرمانی رسید 
و تیم دیگری از کسب جام بازماند اما هر 2 تیم 
با شایستگی به فینال رسیدند و هر 2 شایسته 

کسب این عنوان بودند. 

مجید جلالی: 

جنگندگی»نساجی«نشأتگرفتهازروحیهمازندرانیهاست
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دیدگــــــاه
نیاز پرسپولیس به تقویت کادرفنی 

 
شرایط پرسپولیس در هفته های پایانی لیگ برتر نسبت 
به سال های اخیر متفاوت است. تیم یحیی گل محمدی باید 
در ۶ بازی باقیمانده ۱۸ امتیاز بگیرد تا بتواند به کسب عنوان 
قهرمانی امید زیادی داشته باشد. ۶ امتیاز فاصله در ۶ بازی 
فاصله آنچنان زیادی نیست به شرطی که تیم تعقیب کننده 
صدرنشین امتیازی از دست ندهد و این موضوع باعث می شود 
تا تیمی که در صدر ایستاده به دلیل نگرانی از لغزش، امتیاز 
از دست بدهد و فاصله کم شود. پرسپولیس برای کسب ۱۸ 
امتیاز پایانی باید استرس، ناهماهنگی و حواشی را به طور کامل 
فراموش کند و توجهی به کوچکترین موضوعی که تمرکز را از 
این تیم می گیرد نداشته باشد بلکه در انتظار لغزش استقلال 
باشد. اولین حریف آنها تیم خوب و باانگیزه پیکان است و در 
مصاف با حریفی که مقابل تیم های بزرگ نمایشی مطلوب 
ارائه می کند، جدیت و انجام بازی بدون اشتباه راه کسب 
پیروزی است. جدایی علیرضا بیرانوند، شجاع خلیل زاده، 
محمدحسین کنعانی زادگان، احمد نوراللهی و بشار رسن باعث 
شد تا سرخپوشان صلابت گذشته را نداشته باشند. بازیکنان 
جایگزین به غیر از دو تا سه مورد، نفراتی نبودند که بتوانند 
به پرسپولیس کمک زیادی کنند و سطح بازی آنها پایین تر 
از حد تیمی که 5 دوره متوالی قهرمان لیگ برتر شده، نبود. 
آنها با وجود آنکه در بازی های زیادی به بازی گرفته شدند اما 
نتوانستند پاسخ خوبی به اعتماد کادرفنی بدهند و در بسیاری 
دیدارها، نمایش متوسط و بعضا ضعیفی ارائه کردند که نتیجه 
آن از دست رفتن سوپرجام، وداع با جام حذفی و ایستادن در 
رتبه دوم جدول رده بندی شده است. اگر بازیکنان جدا شده 
در حد ۸۰ تا ۹۰ بودند بیشتر بازیکنان جذب شده ۳۰ تا ۴۰ 
بودند و حتی یکی 2 بازیکن اصلا نتوانستند خواسته کادرفنی 
را اجابت کنند تا جایی که فرصت بازی اندکی به آنها رسید. 
در پست های دروازه و خط دفاعی سرخپوشان دچار ضعف 
هستند و نتایجی که در این فصل به دست آمده این موضوع را 
مشخص می کند. در خطوط میانی و حمله شرایط تیم بهتر 
است اما به معنای آن نیست که ضعفی در این پست ها وجود 
ندارد. پرسپولیس برای آنکه به شرایط مساعد گذشته بازگردد 
باید تقویت شود و مهره هایی به این تیم اضافه شوند که در 
سطح کیفی بالایی هستند. دقت کافی در زمینه جذب بازیکن 
انجام نشد و اگر برخی نفرات زمان می خواستند تا خودی نشان 
دهند فرصت امتحان برای آنها به پایان رسیده است. این تیم از 
لحاظ مدیریتی هم باید در وضعیت بسیار بهتری قرار بگیرد و 
مشکلات مالی هم رفع شود تا بحث گرفتن مجوز حرفه ای حل 
شود و سرخپوشان دیگر در لیگ قهرمانان آسیا غایب نباشند. 
موضوعی که میراث مدیران قبلی بود و امید است مدیرعامل 
فعلی بتواند موانع کسب مجوز را از پیش روی باشگاه بردارد. 
یحیی گل محمدی باید کادرفنی تیمش را تقویت کند. 
دستیاران فعلی در حد و اندازه لازم نبوده اند و نتوانسته اند 
کمک شایانی به او کنند. انتقادات و تمام فشارها برای سرمربی 
تیم است و گل محمدی برای آنکه از زیرتیغ انتقادات خارج 
شود و پرسپولیس را در وضعیت بهتری قرار دهد باید کادرش 
را ارتقا بخشد. نمی توان مردم را فریب داد و در این فصل 
مشخص بود گل محمدی به اندازه لازم از سوی دستیارانش 
حمایت نمی شود تا در بازی های حساس سرنوشت مسابقه 
تغییر کند. باید دستیارانی بیایند که پلن، برنامه جدید و نوینی 
داشته باشند و بتوانند در مقاطع مختلف راهگشا باشند. مربیان 
حاضر در کادرفنی زحمت کشیده اند اما نتایج به دست آمده و 
شرایط پیش آمده در بازی ها گویای آن است که تدابیر لازم را 

به سرمربی ارائه نکرده اند. 

فارس: تیم فوتبال بایرلورکوزن دوشنبه در هفته سی ودوم 
رقابت های بوندسلیگا به مصاف تیم فرانکفورت می رود. در 
همین رابطه سایت بوندسلیگا به تحلیل ترکیب احتمالی 
2 تیم پرداخته است. بوندسلیگا سردار آزمون ستاره ایرانی 
لورکوزن بعداز درخشش خود در بازی هفته گذشته مقابل 
گریترفورت و به ثمررساندن یک گل و یک پاس گل کاندیدای 
اصلی قرارگرفتن در ترکیب اصلی است. طبق گزارش سایت 
بوندسلیگا آزمون با عملکرد خیرکننده اش در بازی قبل سیوان 
را مجاب کرده تا در بازی پیش رو مقابل فرانکفورت هم در کنار 

پاتریک شیک به عنوان خط آتشین لورکوزن قرار بگیرد. 

خبر

بهنامابوالقاسمپور
کارشناس فوتبال

جام حذفی -۱۴۰۱ ۱۴۰۰ در شرایطی به پایان رسید 
که جشن قهرمانی این رقابت ها مانند سال های گذشته 
با بی نظمی های متعددی همراه بود. قهرمانی نساجی در 
جام حذفی اما یک یادآوری دیگر هم داشت؛ اینکه برگزاری 
منظم و طبق اصول جشن قهرمانی در ایران شبیه شوخی 
است. ایسنا در ادامه نوشت: به سراغ سکوی اهدای مدال 
برویم؛ محلی که احتمالا ستاد ملی کرونا با آن کاری نداشته 
و حتی بیشتر از ظرفیت ۱۰۰ درصدی اش شاهد تجمع بود. 
بالاخره یک جای کار می لنگید چون یا وسعت آن جایگاه کم 

بود یا تعداد افراد حاضر روی آن زیاد؛ حتی اگر حضور مهدی 
پرهام، مالک سابق نساجی را الزامی بدانیم. از طرفی سازمان 
لیگ فوتبال به جای اینکه محلی برای قرارگیری مدال ها در 
نظر بگیرد تا افراد مسئول مدال ها را از آنجا برداشته و به گردن 
اعضای تیم نساجی بیندازند، از یکی از کارمندان بلند قامتش 
استفاده کرده بود که رفت وآمدش در پشت وزیر، استاندار، 
نماینده مجلس و مالک نساجی مشهود و نوعی بدسلیقگی 
بود. یکی از شاهکارهای مراسم منظم قهرمانی نساجی اما 
زمانی رقم خورد که مسئولان برگزاری این مراسم حتی وزیر 

را از برنامه ای که برای اهدای جام داشتند مطلع نکرده بودند 
تا حمید سجادی همان طور که در تصاویر تلویزیون مشخص 
بود، لحظاتی کلافه و سرگردان شود. در نهایت هم که طبق 
عادت، تمام مسئولان حاضر در این مراسم برای اینکه از قافله 
عقب نمانند، جلوی بازیکنان تیم قهرمان ایستادند تا کاپیتان و 
بازیکنان نساجی پشت سر آنها جام را بالای سر ببرند. در پایان 
باید مانند سال های گذشته تکرار کرد که شاید این جشن 
قهرمانی نسبت به جشن های قهرمانی ۱۰، 2۰ سال گذشته 
برتری های زیادی داشته باشد اما این دو مدل جشن قهرمانی 
را فقط می توان باهم مقایسه کرد و قیاس آن با جشن های 
قهرمانی منظم لیگ ها و تورنمنت های معتبر اروپایی و حتی 
آسیایی، قیاس مع الفارق است چرا که با این اوضاع، راه زیادی 

تا نظم واقعی وجود دارد. 

حاشیه های پررنگ جشن جام حذفی 

سازمان لیگ بی نظم بود؛ وزیر کلافه!

موقت  عزل  از  پس  آرمان ملی: 
بازداشت  و  عزیزی خادم«  »شهاب الدین 
نایب رئیس سوم این فدراسیون، وجاهت 
جلسات رسمی هیات رئیسه از بین رفته و از 
حالت رسمی خارج شده است. از سوی دیگر 
یکباره اعضای هیات رئیسه  چند هفته پس از 
افشای پرداختی های قبلی، به نکوهش این امر 

پرداخته اند! 
 جلسات غیررسمی! 

هیات رئیسه  عضو  یک  دستگیری  با 
برگزاری  امکان  فوتبال دیگر  فدراسیون 
جلسات هیات رئیسه وجود ندارد. »ایرنا« 
روز 2۸ فروردین سالجاری نوشت: »اتفاقات 
عجیب فدراسیون فوتبال با دستگیری یکی 
از اعضای هیات رئیسه این فدراسیون تکمیل 
شد. 2۸ بهمن ماه سال گذشته شهاب الدین 
عزیزی خادم با رای اکثریت اعضای هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال از ریاست این فدراسیون 
برکنار و میرشاد ماجدی سرپرست فدراسیون 
فوتبال شد و از همان زمان حواشی ای که 
گریبانگیر این فدراسیون شده بود بیشتر هم 
شد. در ادامه نایب رئیس فدراسیون فوتبال 
در نامه ای به کنفدراسیون فوتبال آسیا در 
خصوص وجاهت قانونی 2 نایب رئیس اول و 
دوم فدراسیون از این کنفدراسیون استعلام 
کرد و کنفدراسیون فوتبال آسیا در پاسخ به 
این استعلام اعلام کرد که حضور دو نایب رئیس 
اول و دوم به دلیل اینکه منتخب مجمع نیستند 
و توسط رئیس معزول فدراسیون فوتبال 
منصوب شدند غیرقانونی است. با توجه به 
حضور  غیرقانونی بودن  و  موضوع  همین 
نایب رئیس اول و دوم فدراسیون فوتبال و 
دستگیری نایب رئیس سوم این فدراسیون 
و همچنین عزل عزیزی خادم که به عنوان 
رئیس فدراسیون، عضو هیات رئیسه  این 
فدراسیون هم بود و در حال حاضر این 
سمت را بر عهده ندارد عملا این ۴ نفر دیگر 
نمی توانند در جلسات هیات رئیسه شرکت 
کنند و با این اوصاف دیگر امکان برگزاری 
فوتبال  فدراسیون  هیات رئیسه   جلسات 
نیست؛ چرا که این جلسات با دوسوم اعضا 
رسمیت پیدا می کند و در حال حاضر تنها ۷ 
عضو هیات رئیسه امکان حضور در جلسات 

هیات رئیسه  را دارند؛ اما برای رسمیت 
پیداکردن جلسات هیات رئیسه، باید حدقل 
۸ عضو در این جلسات حاضر شوند. در چنین 
شرایطی که امکان برگزاری جلسه هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال وجود ندارد درخواست های 
اعضای مجمع باید توسط دبیرکل در مجمع 
دهم خرداد این فدراسیون مطرح و در خصوص 
آن تصمیم گیری شود؛ مگر اینکه تا آن زمان 
مشکلی که برای نایب رئیس بازداشت شده 

فدراسیون به وجود آمده، حل شود.«
 استعلام از فیفا 

با استعلام دبیرکل فدراسیون فوتبال از فیفا 
و پاسخی که فدراسیون بین المللی فوتبال به 
این استعلام داده است، هیات رئیسه  فدراسیون 
فوتبال از رسمیت افتاد. روز پنجشنبه گذشته 
بنا بود جلسه اعضای هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال برگزار شود اما پس از آنکه ابتدا 
به صورت غیررسمی اعلام شد ساعت برگزاری 
نشست تغییر کرده، از داخل فدراسیون خبر 
رسید جلسه به دلیل به حدنصاب نرسیده و 
تعداد اعضا به صورت رسمی تشکیل نشده 
است. اگرچه همان چند عضو هیات رئیسه 
که به فدراسیون فوتبال رفته بودند، به صورت 
غیررسمی کنارهم نشستند و ساعتی به بحث 
و تبادل نظر پرداختند؛ اما جلسه رسمی برگزار 
نشد چرا که طبق استعلام دبیرکل فدراسیون 
فوتبال و پاسخ فیفا هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال از رسمیت افتاده است. گویا حسن 

کامرانی   فر با دبیرکل فیفا مکاتبه کرده و از او 
پرسیده آیا می توان جلسه هیات رئیسه را با 
حضور ۷ عضو برگزار کرد که فیفا در پاسخ 
اعلام کرده چون تعداد اعضای هیات رئیسه 
۱۱ نفر در نظر گرفته می شود دوسوم اعضا 
تشکیل  برای  و  می شوند  نفر   ۷ از  بیش 
جلسه هیات رئیسه  به صورت رسمی حداقل 
به حضور ۸ عضو نیاز است. گفته می شود 
اعضای هیات رئیسه تلاش کردند برای »شهره 
موسوی« چند ساعت مرخصی بگیرند تا او 
تحت الحفظ در جلسه هیات رئیسه شرکت 
کند؛ چراکه حضور او به عنوان نفر هشتم مانع 
از رسمیت افتادن جلسه های هیات رئیسه  

می شود اما گویا تلاش آنها بی فایده بود. 
 تکذیب

حسن کامرانی فر، دبیرکل فدراسیون در 
خصوص نشست هیات رئیسه  این فدراسیون 
گفت: به دلیل غیبت تعدادی از اعضا، نشست 
برگزار نشد و در فرصت بعدی انجام می شود. با 
این وجود، خبر از رسمیت افتادن هیات رئیسه  
فدراسیون نادرست است. وی افزود: فدراسیون 
فوتبال در موقعیت حساسی قرار دارد و بایستی 
با دقت بیشتری درباره موضوعات اطلاع رسانی 
شود تا موجب نگرانی جامعه و خانواده فوتبال 
نشود. کامرانی فر افزود: هیات رئیسه  فدراسیون 
فوتبال در چهارچوب قانونی کار خودش را 
آرامش  حفظ  به دنبال  و  می کند   دنبال 

خواهد بود. 

 عملکرد ضعیف هیات رئیسه
بعداز  فوتبال  فدراسیون  هیات رئیسه 
عزیزی خادم عملکرد بسیار ضعیفی داشتند و 
به جای برنامه ریزی جهت تقویت تیم ملی، دست 
به انتشار دریافتی کادر مدیریتی، رسانه ای و 
دیگر ارکان کردند و حالا بعداز چندین هفته این 
امر را نکوهش کرده اند! امری که خود پایه گذار 
آن بودند. مهرداد سراجی، عضو هیات رئیسه  
فدراسیون فوتبال پس از حضور در جلسه این 
فدراسیون در خصوص افشای ارقام پاداش های 
پرداختی به مدیران و کارکنان این فدراسیون 
که گفته می شود مصوبه هیات رئیسه  را داشته، 
اظهارکرد: همه کارمندان فدراسیون، اعضای 
هیات رئیسه و کارکنان حقوق، پاداش و حق 
جلسات را دریافت می کنند. برخی افراد بیش از 
آنچه در هیات رئیسه  مصوب شده و آیین نامه ها 
می گوید، مبالغی را دریافت کردند که قانونی 
نبوده است. افشای این مبالغ و موضوعات در 
رسانه ها کار غیراخلاقی بوده و نباید این اتفاق 
می افتاد و باید اصلاح شود. ما در جریان بخشی 
از پرداخت های خارج از چارچوب نبودیم. وی 
در پاسخ به این سوال که گفته می شود امکان 
تعلیق این فدراسیون از سوی فیفا وجود دارد، 
گفت: اینها مواضع فدراسیون است و سخنگو 
اعلام می کند. سراجی در پاسخ به سوالات 
متعددی از قبیل اعتراض زنان فوتبالیست در 
فضای مجازی به دریافت نکردن مطالبات خود 
و همین طور پرداخت نشدن حقوق سرمربی 
و بازیکنان تیم ملی فوتسال، ابراز بی اطلاعی 
کرد و ادامه داد: من از این موضوعات بی اطلاع 
هستم. این عضو هیات رئیسه همچنین درباره 
از  فدراسیون  این  بسته شدن حساب های 
سوی سازمان امورمالیاتی و بی پاسخ گذاشتن 
این سازمان و همچنین مفاد نامه فیفا به این 
فدراسیون گفت: باور کنید خبر ندارم. او درباره 
اینکه چطور می شود یک عضو هیات رئیسه  از 
نامه فیفا بی خبر باشد، تصریح کرد: در جریان 
نامه هستم و پاسخ آن هم ارسال شده اما 
درحوزه تخصصی من نبوده است. از سوی دیگر 
میرشاد ماجدی سرپرست فدراسیون فوتبال در 
واکنش به افشاگری ها گفت: من هم مثل شما 
از این افشاگری ها متاسفم ولی اتفاقی است که 

الان افتاده و باید جلوی آن را بگیریم. 

بیش از ۳ دهه است که فوتبال باشگاهی 
ایران در قاره کهن به قهرمانی نرسیده است. 
فراز فاطمی کارشناس فوتبال در این خصوص 

صحبت کرد. 
فوتبال  ساله   ۳۰ فاصله  درباره   
باشگاهی ایران با قهرمانی در آسیا چه 

نظری دارید؟
آسیایی  با حریفان  ما  تیم های  فاصله   
سال به سال بیشتر می شود و در ۳۰ سال 
گذشته نمایندگانی را داشتیم که به فینال 
لیگ قهرمانان آسیا صعود کرده اند، اما موفق به 
کسب جام نشده اند. البته که این تعداد حضور 
در قیاس با کشورهایی چون ژاپن، کره جنوبی 
و عربستان قابل قیاس نیست و این کشورها در 
کنار قطر و امارات تیم های قهرمان داشته اند. 
مشکلات مدیریتی مانع از آن شده تا میلیاردها 
تومان پول در باشگاه های شاخص کشورمان 

درست هزینه شود. 
 بزرگ ترین مشکل موفقیت تیم های 

ایران چیست؟
ایران  باشگاهی  ایراد فوتبال  مهم ترین 
نداشتن زیرساخت های لازم است. در شرایطی 
که رقبا از زمین تمرین مناسب، ورزشگاه 
اختصاصی، پرداخت مالی مطلوب و دیگر موارد 
لازم برخوردار هستند تنها موضوعی که در 
فوتبال ما رعایت شده قرارداد مناسب باشگاه 
به بازیکنان است که البته پرداختی ها در بیشتر 
موارد با تاخیر مواجه می شود. ما به واسطه 
نیروی انسانی بهتری که در اختیار داریم تا 
چند مرحله بالا می آییم و حتی فینالیست هم 
داشته ایم اما در گام آخر قهرمانی را از دست 
داده ایم. حریفان سال به سال پیشرفت بیشتری 

می کنند و فاصله شان با ما افزایش می یابد. 
 در غیبت سرخابی ها تنها فولاد به 

مرحله بعد صعود کرد! 
 مهم ترین و موفق ترین تیم های ایران در 
لیگ قهرمانان آسیا و دیگر رقابت های این قاره، 
استقلال و پرسپولیس هستند. آنها به دلیل 
مشکلات متعددی که داشتند موفق به اخذ 
مجوز حرفه ای شدند تا از لیگ قهرمانان آسیا 
کنار گذاشته شوند. در این فصل هم شاهد 
بودیم سپاهان که فوتبالی در سطح لیگ برتر 
ارائه کرد از دور رقابت ها خارج شد و تنها 
فولادخوزستان بود که با مربیگری جواد نکونام 
خط دفاعی مستحکمی پیدا کرده با شایستگی 
به عنوان سرگروه به جمع ۸ تیم برتر منطقه 
غرب صعود کرد و می توان امیدوار بود برابر 

الفیصلی اردن هم برنده شود. 

گفـــتوگـــو

  CAS تعویق در اعلام رأی
درباره »جودو« 

تسنیم: اعلام رأی دادگاه حکمیت ورزش 
در  مورد پرونده جودو ایران برای چهارمین بار 
به تعویق افتاد. دادگاه حکمیت ورزش با ارسال 
ایمیلی به فدراسیون جودو کشورمان، زمان 
اعلام رأی نهایی دادگاه حکمیت را به مدت 
یکماه دیگر تمدید کرده است. در این ایمیل 
آمده است: »با توجه به حساسیت پرونده 
و نیاز به بررسی بیشتر برای داوران، زمان 
اعلام رأی نهایی یکماه دیگر تمدید شد.« 
پس از پایان 2 ماه، دادگاه حکمیت ورزش 
برای دومین بار اسفندماه سال گذشته مجددا 
نتیجه رأی دادگاه را به تعویق انداخت. روز نهم 
فروردین ماه ۱۴۰۱ برای سومین بار نتیجه رأی 
دادگاه حکمیت ورزش یکماه دیگر تمدید شده 
بود. در نهایت جمعه نهم اردیبهشت ماه بازهم 
ایمیلی به فدراسیون جودو کشورمان ارسال 
شد و زمان اعلام رأی نهایی دادگاه حکمیت 

یکماه دیگر تمدید شد. 

خارجازمستطیلسبز

فراز فاطمی: 
 مشکلات مدیریتی 
 مانع موفقیت تیم ها 

در آسیاست

فراسو
 پای »طارمی« و »نیازمند« 

به تبانی باز شد 
مقابل  پورتو  جنجالی  و  پرگل  بازی 
پورتیمننزه در هفته سی ام لیگ برتر پرتغال 
با نتیجه پرگل ۷ بر صفر به نفع پورتو به پایان 
رسید. در این بازی مهدی طارمی مهاجم 
ملی پوش کشورمان بهترین بازیکن پورتو شد 
و موفق شد هت تریک کند و یک پاس گل بدهد. 
در مقابل پیام نیازمند دروازه بان ملی پوش ایرانی 
در درون دروازه پورتمیننزه قربانی این باخت 
بزرگ شد. بعد از گذشت 2 هفته از این بازی 
  noticiasaominutoطبق گزارش نشریه
پرتغال پای کمیته انضباطی به این بازی باز 
شده و تحقیقات درباره شائبه تبانی آغاز شده 
است. تمام این شایعات از زمانیکه آغاز شده 
که پائولو سرجیو سرمربی پورتیمننزه در این 
بازی بسیاری از بازیکنان بازی نداد و با بازیکنان 
ذخیره وارد میدان شد. سرمربی پورتمیننزه 
در واکنش به این اتهامات، گفت: واقعا کاری 
که دارند انجام می دهند، توهین به من است. 
من قبلا توضیحات لازم در این زمینه را دادم. 
شما نیمکت تیم در این بازی را ببینید. حتی با 
حضور دو دروازه بان ذخیره ولی نیمکت پر نبود 
چون غایبان زیادی داشتم. سرمربی نیازمند 
به شدت از این اتهامات ناراحت شد و گفت: 
من خانواده دارم و خیلی بد و شرم آور است که 

چنین اتهاماتی را به من می زنید. 

چند هفته پس از افشاگری، اخلاق مدار شدند! 

پایان رسمیت هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 

      سرمربی 
رالف رانگنیک در میانه این فصل به عنوان سرمربی 
موقت منچستریونایتد انتخاب شد، اما با ثبت نتایج ضعیف 
مدیران این باشگاه به تازگی اریک تن هاخ را به عنوان 
سرمربی فصل آینده معرفی کردند. رانگنیک با قراردادی 

تا سال ۲۰۲۴ هدایت تیم ملی اتریش را عهده دار شد.

           مادرانه 
در جریان دیدار تیم های نماینده البرز و ذوب آهن، 
آرنیکا پاپی، فرزند الهام فرهمند، بازیکن ملی پوش تیم 
اصفهانی در ورزشگاه انقلاب کرج حضور داشت. به همین 
دلیل فرهمند ثانیه هایی کنار زمین آمد و با شیشه، به 

کودک شیرخوار خود شیر داد. 

                  بازگشت
کاسمیرو بعداز چند روز غیبت به تمرینات گروهی 
رئال مادرید بازگشته است. به این ترتیب هافبک 
برزیلی مشکلی برای همراهی رئال مادرید در دیدار برابر 
اسپانیول در دوربرگشت نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا 

مقابل منچسترسیتی نخواهد داشت. 

ت
شــ

سنو
عک

 انجمن خبرنگاران حوزه فوتبال در کشور انگلیس، ستاره 
مصری تیم لیورپول را به عنوان بهترین بازیکن فصل جاری 
لیگ برتر جزیره معرفی کرد. محمد صلاح ستاره مسلمان تیم 
فوتبال لیورپول برای دومین بار موفق به کسب عنوان برترین 
بازیکن لیگ برتر فوتبال انگلیس از انجمن ورزشی نویسان 
انگلیس شد. در همین حال سم کر مهاجم استرالیایی تیم 
فوتبال بانوان چلسی هم از سوی این انجمن به عنوان بهترین 
بازیکن زن فوتبال انگلیس در فصل جاری معرفی شد. صلاح 
در حالی با کسب ۴۸ درصد آرا این عنوان را از آن خود کرد که 

رقبایی مانند کوین دی بروینه کاپیتان و هافبک 
منچسترسیتی و دکلان رایس هافبک تیم 
وستهام داشت. ستاره 2۹ ساله لیورپول 
در فصل جاری روی هم ۳۰ گل برای این 
تیم در تمام رقابت ها زده است که شامل 

22 گل در لیگ برتر انگلیس می شود. او 
که در این فصل با لیورپول قهرمان جام 

اتحادیه شده است، این شانس را دارد 
که با کسب سه قهرمانی دیگر در 
لیگ برتر، جام حذفی و لیگ قهرمانان 
اروپا، چهارگانه ای بی سابقه در فوتبال 
انگلیس را به کارنامه درخشانش اضافه 
کند. صلاح پیش از این در سال 2۰۱۸ 
هم به عنوان بهترین بازیکن لیگ برتر از 
سوی انجمن ورزشی نویسان انگلیس 

معرفی شده بود. 

بیــنالمــلل


